



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

31 January 2019

## Final Reminder

All Lady Members concerned,

To facilitate the upstairs Ladies Toilets and Changing Room renovation, Lady Locker occupants are required to empty their lockers and move their personal effects to the downstairs new lockers before **Saturday, 2<sup>nd</sup> February, 2019.**

All old lockers will be taken away for the purpose of disposal on Monday, 4<sup>th</sup> February, 2019

A new locker will be allocated for you at the downstairs temporary Ladies Changing Room. Please come to the Office for arrangement.

Thank you very much for your co-operation.



Peter IP  
Club Manager

## 最後通告

致相關女會員：

為方便上層女洗手間進行裝修工程，現使用儲物櫃的女士們，務必在 **2019年2月2日以前** 清空儲物櫃及將個人物品安置到樓下的臨時女洗手間內之新儲物櫃，暫時使用，該櫃的編號與舊儲物櫃相同。同時所有舊儲物櫃將在 2019年2月4日星期一搬走，以便棄置。

請妳們立刻到寫字樓交還舊儲物櫃鎖匙以及即時辦理以自選密碼使用新的儲物櫃手續。

多謝各位合作



會所經理  
葉伯德 謹啟  
2019年1月31日